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Mötesanteckningar 

Information 

1.    Systematiskt Kvalitetsarbete (SKA) 
Föredragande: Christian Olsson och Matz Ingvarsson 
 
Målkriterier i förskolan 
- Arbetsgruppen har nu arbetat fram ett dokument med centrala målkriterier för utvalda 

läroplansmål i syfte att skapa koppling mellan process och individnivå. Under chefsmötet 
”Elevcentrerat Ledarskap” den 9 maj presenterades arbetet för skolledarna vilket också 
blev startpunkt för det fortsatta arbetet med grundskolan. 
 

Nya ”Attitydundersökningen” i nov 
- Man har kommit långt i arbetet med framtagande av den ”nya attitydundersökningen” 

som dock behöver få ett nytt namn. Allt ska vara klart för testning i juni och sedan ska 
enkäten skickas ut under hösten (nov). 
 

Skolformsvisa verksamhetsplaner 
- Under ett års tid har man arbetat via enheterna med verksamhetsplanerna. Nästa steg är 

verksamhetsplaner via skolform, dessa ska vara klara efter verksamhetsdialog 1. 
 
Verksamhetsdialog 3  
- Verksamhetsdialog på huvudmannanivå (VD3) är inplanerad den 18 juni och bygger på 

tre processer 1. Skolans prioriterade mål, 2. Robinsson ledarskapsdimensioner, 3. Följa 
upp/ utvärdera. 

 
2. Digitalisering - Nästa steg efter workshop 2/4 

Föredragande: Tony Mufic 
 
- Vi behöver vänta in vissa delar ur den nationella handlingsplanen innan vi går vidare på 

egen hand. På förra ledningsgruppsmötet kom man dock fram till 3 områden som går att 
arbeta vidare med oavsett vilka beslut som tas kring den nationella planen. 

1. Digitaliseringen som en integrerad del av det systematiska kvalitetsarbetet 
2. Långsiktigt åtagande gällande prioriteringar och finansiering 
3. Tillräcklig organisatorisk kapacitet med tillgång till pedagogisk och teknisk 

support 
- Susanne Fras och Birgitta Forssman har fått i uppdrag att fram till den 1 okt identifiera 

och ta fram delar som vi kan överblicka och arbeta vidare med under en 1- 3 årsplan. 
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3. Besök från Gävle kommun 26/8 

 
- Gävle kommun kommer hit med sin ledningsgrupp den 26/8 
- Ett program kommer tas fram utifrån deras önskemål där ansvariga för varje 

del/område kallas in. 
 

4. H22   
 

- Matz representerar SFF i H22 gruppen som träffas regelbundet.  
- Vi behöver hjälpas åt att ta fram prioriteringar kring saker som vi vill lyfta fram/visa 

upp på stadsmässan. 
 

5. Utkast Biblioteksplan 
Föredragande: Christian Olsson 
 

- Den gamla biblioteksplanen går ut i år och en ny 4-års plan för 2020-2023 håller på 
att arbetas fram. Ett första utkast kommer presenteras för nämnden i juni. 

- Biblioteksplanen är ett samarbete mellan SFF och KF och kommer vara uppdelad i 

Folk, Fritid och Skolbibliotek. I dagsläget finns flera samarbeten mellan de olika 

verksamheterna. Bland annat när det gäller bibliotekssystem, samlokalisering, 

läsfrämjande insatser för fritidsläsning samt viss uppsökande verksamhet. 

Tidplan: 
- Presentation för nämnderna 
- KF tar beslut i augusti 
- Den nya planen kommer börja gälla från årsskiftet 
 

6. Service och bemötande utbildningen  
- Det finns ett mål att så många som möjligt í staden ska gå utbildningen. 
- Mer information om kommande tillfällen och anmälan finns på intranätet 

https://intranat.helsingborg.se/organisation/service-och-bemotande/seminarier-
service-och-bemotande-i-helsingborg/ 

 
7. Lokala partsgemensamt arbete HÖK18 (Lärarförbundet, LR) – Handlingsplan 

Föredragande: Karin Gerken 
 
Det har kommit en ny huvudöverenskommelse (HÖK) för lärarna, i den finns även andra 
lokala partsgemensamma delar där det står ”att vi ska arbeta tillsammans för 
kompetensförsörjning” vilket man nu tagit fram en handlingsplan för. 

 
Lönebildning 

o Fördjupad analys av lönestruktur inom och mellan yrkesgrupper 
o Start HT19 med målsättning att ha med resultatet som ett underlag inför LÖV20. 
o Arbetsgivaren kallar till uppstartsmöte där planering tas fram aug/sep. 

Arbetsmiljö 
o Systematik/struktur i samverkan och SAM/OSA 
o Stadsövergripande partsgemensam arbetsgrupp för att utveckla samverkan 
o Uppstartsmöte maj. 
o Fungerande dialog om arbetsbelastning och prioritering 
o Översyn av årskalender lokal samverkan (läsårsbemanning) för ökat OSA-fokus. 
o Lyfta i FSG och bilda arbetsgrupp innan 1 juli. Uppstartsmöte aug/sep. 

Arbetstider och organisation 
o Öka flexibilitet kring arbetstider inom ramen för Bilaga M (35+10) 
o Information till chefer under HT19. 

https://intranat.helsingborg.se/organisation/service-och-bemotande/seminarier-service-och-bemotande-i-helsingborg/
https://intranat.helsingborg.se/organisation/service-och-bemotande/seminarier-service-och-bemotande-i-helsingborg/
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Vid anteckningarna/Marie Krantz 

o Arbetsgivaren kallar till uppstartsmöte där planering tas fram aug/sep.  
 

8. Utredning om modersmål och studiehandledning på modersmål i grundskolan 
Föredragande: Agneta Gullstrand 
 
Utredningen föreslår bland annat: 
- att modersmålsundervisningen ska regleras i timplanerna, vilket bland annat innebär att 

undervisningen knyts närmare skolans övriga verksamhet och att ämnet får en 
garanterad undervisningstid på minst 60 min 

- att elever ska ha rätt att delta i modersmålsundervisning oavsett hur många elever det 
finns hos en huvudman som önskar modersmålsundervisning i språket 

- en förstärkt rätt till studiehandledning på modersmålet för nyanlända elever som tas 
emot inom skolväsendet i grundskolan och motsvarande skolformer 

- ett uppdrag till Skolverket om att samordna och driva utvecklingen av 
studiehandledning på modersmålet. 

 
9. Mål och ekonomi 

Föredragande: Birgitta Forssman och Maria Holm 
 
Maria och Birgitta gav en kort statusuppdatering i arbetet med mål & ekonomi 2020  

 
- Just nu genomförs dialogmöten  
- Sänkta befolkningsprognoser – innebär PO kostnaderna ökar med ca1% 
- Fokusområden för BUN:  

o måluppfyllelse för alla 
o ekonomiskt läge inkl. effekter av riktade stadsbidrag 
o samverkan med socialtjänsten 
o trygghet och säkerhet 
o kompetensförsörjning  

 
- Resursfördelningsarbetet för 2020 är igång 

Input på resursfördelningsarbetet: 
o effektiviseringar del 2 pågår 
o uppbyggande insatser förskola 
o uppbyggande insatser kontra stadsbidrag – lika eller olika hantering 
o uppstart av nya verksamheter 
o basfinansierade verksamheter 
o nyttjande av lokalbanker 
o eget kapital – långsiktighet 
o osäkerhet kring många stadsbidrag 

 
- Tidig input och gemensamt arbete viktigt, målet är en tydlig och enkel modell som 

fördelar resurser så att de gör maximal nytta.  
o Mejla till Birgitta om ni har input. 

 
Övrigt 

- Föreläsning med Helen Timperly den 11/6 – Inbjudan har gått ut till berörda, 
Ledningsgruppsmötet ställs därför in denna dag. 

 


